

Maca (Peruvian ginseng)

90 capsules, Single herb, Stock No. 1117-2

Maca, a rainforest herb that is a member of the radish family, grows in the Andes mountains of South America and may provide a natural means for improving sexual desire and performance. Also known as Peruvian ginseng, maca is nutritive, tonic, adaptogenic, and aphrodisiac.

Did you know?

Statistical reports suggest that one in 3 men in North America between the ages of 18 and 59 years experience dissatisfaction with some aspects of sexual function and performance. Women express equal dissatisfaction.

Animal studies show that maca supports improvement in male subjects with erectile performance issues.

NSP Advantage

90 capsules. Single Herb.

Ingredients: 300 mg of the finest maca root (*Lepidium meyenii*) powdered extract.

The powder is a standardized pure root extract with a guaranteed potency of macaenes and macamides in a ratio of 4:1.

Phytochemicals: beta-sitosterol, flavones, flavonoid glycosides, saponin, stigmasterol, and tannins.

Nutrients: amino acids, calcium, iron, magnesium, phosphorus, zinc, vitamins B1, B2, B12, C, and E.

Recommendation: (Adult dose) Take one capsule with a meal three times daily.

Features & Benefits

- Supports the glandular system.
- May provide a natural means for improving libido and sexual function in both male and female adults.
- May help with erectile dysfunction.
- May help alleviate menopausal symptoms and menstrual problems.
- Diminishes symptoms associated with perimenopause.
- Enhances physical energy and endurance.
- Promotes mental clarity and concentration.
- Supports stamina and buffers the effects of stress.

Maca

90 capsules, Herbe simple, No de stock 1117-2

Le maca, une herbe de la forêt tropicale, membre de la famille des radis, pousse dans les montagnes des Andes en Amérique du Sud, et peut fournir un moyen naturel d'améliorer la libido et la performance sexuelle. Aussi connu sous le nom de ginseng péruvien, le maca est nutritif, tonique, adaptogène et aphrodisiaque.

Saviez-vous que?

Des rapports statistiques suggèrent qu'un homme sur 3 en Amérique du Nord, entre 18 et 59 ans, éprouve de l'insatisfaction quant à certains aspects de sa fonction et sa performance sexuelles. Les femmes expriment une insatisfaction égale.

Des études menées sur des animaux démontrent que le maca soutient l'amélioration quant aux problèmes érectiles chez les sujets mâles.

Avantages NSP

90 capsules. Herbe simple.

Ingrédients: Chaque capsule contient 300 mg d'extrait en poudre de racine de maca (*Lepidium meyenii*) de la meilleure qualité.

La poudre est un extrait pur de racine normalisé à une puissance garantie de macaenes et de macamides dans une proportion de 4:1.

Produits phytochimiques: bêta-sitostérol, flavones, glycosides flavonoïdes, saponine, stigmastérol et tanins.

Nutriments: acides aminés, calcium, fer, magnésium, phosphore, zinc, vitamines B1, B2, B12, C et E.

Mode d'emploi: (Posologie adulte) Prendre une capsule au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Soutient le système glandulaire.
- Peut fournir un moyen naturel d'améliorer la libido et la fonction sexuelle chez les hommes comme chez les femmes adultes.
- Peut aider à améliorer la dysfonction érectile.
- Peut aider à soulager les symptômes de la ménopause et les problèmes menstruels.
- Diminue les symptômes associés à la périménopause.
- Améliore l'énergie et la performance physiques.
- Soutient la clarté et la concentration.
- Soutient l'endurance et tamponne les effets du stress